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Rada Miejska Gminy Osieczna 

  

P R O T O K Ó Ł   NR  LVI.2023 

obrad LVI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 26 października 2023 r.                                

w Urzędzie Gminy Osieczna  

Obrady rozpoczęto 26 października 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:53 tego 

samego dnia.  

 

Obradom LVI sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna                    

Pan Roman Lewicki.  

 

Na stan 15 Radnych w obradach LVI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło              

15  Radnych, tj.: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Józef Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Przemysław Jaraczewski 

6. Paula Maria Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Marek Skowronek 

15. Robert Krzysztof Skrzypek  

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Dokonał otwarcia obrad LVI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna i wszystkich serdecznie 

powitał.  Po czym oznajmił, że w związku z poruszaną tematyką zaprosił dyrektorów szkół. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Stwierdził, że Rada Miejska Gminy Osieczna wstawiła się w pełnym składzie.  

Rada posiada wymagane quorum, podejmowane decyzje będą prawnie wiążące.  

Lista obecności Radnych Rady Miejskiej Gminy Osieczna na LVI sesji w dniu 26 października 

2023 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych Gości na LVI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                                   

w dniu 26 października 2023 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. Informacja o porządku obrad LVI sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:    

Informował, że do proponowanego porządku obrad zgłoszona została propozycja zmiany.              

Proponuje się aby jako punkt 20. wprowadzić „Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia                   

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – budowa drogi dla 

rowerów w ciągu DK nr 12 od granicy m. Leszna do Kąkolewa”.  
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Przewodniczący zapytał Radnych, czy mają uwagi do proponowanego porządku obrad,                    

ponieważ uwag  nie zgłoszono Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie zmiany 

porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmiany porządku obrad stanowi załącznik                     

nr 3 do niniejszego protokołu.  

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał Radnych, czy mają uwagi do protokołu z obrad poprzedniej sesji, ponieważ uwag nie 

wniesiono Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Informował, że w okresie międzysesyjnym: 

− rozmawiał z Panem Starostą w sprawie wniosku mieszkańców Kąkolewa, który 

dotyczy utworzenia dodatkowego przejścia dla pieszych na ulicy Krzywińskiej                        

w Kąkolewie. Pan Starosta potwierdził, że taka petycja trafiła i jest w trakcie 

rozpatrywania, 

− rozmawiał z mieszkańcem Osiecznej, który dowiedział się o Ogólnopolskiej Karcie 

Seniora i pytał o szczegóły tego programu. Przewodniczący poprosił Pana Burmistrza, 

aby w punkcie „Wolne głosy i informacje” podał szczegółowe informacje, jak wygląda 

ten program i jak otrzymać taką kartę,   

− brał udział w posiedzeniach komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                                      

oraz obchodach Święta Edukacji Narodowej w Osiecznej oraz Kąkolewie, gdzie obyły 

się uroczystości pożegnania Pani Edyty Pietek i Pani Aliny Żalik, które przechodzą na 

zasłużoną emeryturę, 

− uczestniczył w uroczystości odsłonięcia pomnika gen. Józefa Hallera w Kąkolewie, 

− wziął udział w konferencji na temat opieki paliatywnej na terenach wiejskich,                            

która odbyła się 19 października w leszczyńskim ratuszu. Przewodniczący zwrócił                  

się z prośbą o upowszechnienie wśród mieszkańców informacji dotyczących opieki 

paliatywnej i hospicjów domowych.     

Ad. 6. Informacja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o posiedzeniach w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                  

Pan Sebastian Łagoda: 

Informował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                           

w okresie międzysesyjnym obradowała na 2 (dwóch) posiedzeniach w dniu 10 i 12 października 

2023 r.  

W dniu 10 października Komisja zapoznała się ze skargą wniesioną przez mieszkańca 

Kąkolewa w związku z podejrzeniem bezprawnego ujawnienia danych osobowych                             

oraz informacji dotyczących jego osoby przez pracownika lub pracowników                                               

Urzędu Gminy Osieczna oraz wypracowała stanowisko w przedmiotowej sprawie, które 

przekazała Radzie Miejskiej Gminy Osieczna. Komisja ustaliła, że pracownikom                           



3 
 

Urzędu Gminy Osieczna znane są przepisy dotyczące ochrony danych osobowych oraz 

konsekwencje ich nieprzestrzegania, a Skarżący nie przedstawił żadnych dowodów ujawnienia 

danych. Ponieważ skarga opiera się jedynie na podejrzeniach, Komisja uznała ją za bezzasadną.  

Kolejne posiedzenie w dniu 12 października było wspólnym posiedzeniem stałych komisji 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna. W trakcie posiedzenia komisje pozytywnie zaopiniowały 

propozycje stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2024 rok.  

Informacja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Informacja stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna o posiedzeniach                        

w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska                       

Pan Jarosław Glapiak: 

Powiedział, że komisje: Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska; Rewizyjna; 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Skarg, Wniosków i Petycji w okresie międzysesyjnym 

obradowały na 1 (jednym) wspólnym posiedzeniu w dniu 12 października 2023 r.  

Tematem posiedzenia było: 

1. Zaopiniowanie propozycji stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2024 rok. 

Podczas posiedzenia komisji Burmistrz Gminy Osieczna przedstawił propozycje stawek 

podatkowych i opłat lokalnych na przyszły rok. Członkowie komisji większością głosów 

pozytywnie zaopiniowali propozycje stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2024 rok.  

W wolnych głosach i wnioskach Burmistrz informował o środkach przyznanych                              

w wyniku rozstrzygnięcia Rządowego Funduszu Polski Ład. 

Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska; Komisji 

Rewizyjnej; Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisji Skarg, Wniosków                        

i Petycji o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 8. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Informował, że w okresie międzysesyjnym: 

1. podpisał umowę zaciągnięcia (częściowo umarzalnej) pożyczki na budowę sieci 

kanalizacji sanitarnej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu, 

2. uczestniczył w uroczystości odsłonięcia pomnika gen. Józefa Hallera w Kąkolewie, 

3. brał udział w uroczystości wręczania Ogólnopolskiej Karty Seniora w CKiB                               

w Osiecznej,   

4. u Pana Prezydenta Miasta Leszna podpisał umowę dotyczącą Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych, 

5. uczestniczył w spotkaniach z okazji Dnia Seniora i Dnia Edukacji Narodowej, 

6. powierzył stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Kąkolewie Pani Martynie Sowińskiej,  

7. trwają wybory sołeckie: 

− w Dobramyśli ponownie wybrana została Pani Henryka Pawlak,  

− w Drzeczkowie po raz pierwszy wybrano Panią Sylwię Gruhn,  

− we Frankowie po raz kolejny wybrano Panią Paulinę Leciejewską, 

8. dla planowanego ujęcia wody we Frankowie wydana została decyzja                                          

o środowiskowych uwarunkowaniach tego zamierzenia, która pozwoli na wydanie 

pozwolenia wodno–prawnego na pobór wody. Skorygowany został błąd w zakresie 

przebiegu granic kilku nieruchomości na trasie projektowanej sieci wodociągowej                      
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z Frankowa do Kąkolewa. Błąd ten uniemożliwiał zakończenie procesu projektowania 

przedmiotowej sieci, 

9. w dalszym ciągu prowadzone jest postępowanie zmierzające do sprzedaży lokali 

mieszkalnych znajdujących się w Osiecznej przy ul. Leszczyńskiej 17, a także                          

dot. zakupu działki przy ul. Osiedle w Osiecznej, na której znajduje się przepompownia 

ścieków istniejącej kanalizacji sanitarnej, 

10. w listopadzie br. rozpoczniemy wysyłanie zawiadomień o wszczęciu postępowania                   

w sprawie naliczania opłaty adiacenckiej, właścicielom działek znajdujących się                      

na Stanisławówce,   

11. w ramach programu „Polski Ład” obejmującego budowę kanalizacji sanitarnej                          

w miejscowościach: Drzeczkowo, Popowo Wonieskie oraz Ziemnice, wydane zostało 

ostatnie pozwolenie na budowę tj. dla miejscowości Ziemnice. W Popowie Wonieskim 

i Drzeczkowie trwają prace, a w Ziemnicach rozpoczną się w najbliższy poniedziałek, 

12. mamy zgodę Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, Oddziału w Poznaniu                              

na nieodpłatne przejęcie przez Gminę dz. nr 134/17 znajdującej się w Drzeczkowie, 

przeznaczonej pod lokalizację lokalnej oczyszczalni ścieków. W przyszłym tygodniu 

znany będzie termin zawarcia aktu notarialnego, 

13. usunięto urządzenia energetyczne, które kolidowały z trasą chodnika w rejonie                           

ul. Krzywińskiej w Osiecznej, 

14. zgodnie z umową do końca października br. opracowany zostanie projekt budowlany 

na budowę stacji uzdatniania wody we Frankowie, 

15. na podstawie podpisanych umów ENEA przygotowuje 8 punktów poboru energii                  

dla przepompowni i lokalnych oczyszczalni ścieków w miejscowości Drzeczkowo, 

Popowo Wonieskie i Ziemnice.  

Ad. 9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał Pana Burmistrza, czy chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Przedstawił prezentację stanu realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023.  

Prezentację rozpoczęto od przedstawienia kwoty wydatków poniesionych w roku 2022                        

oraz kwoty zaplanowanej do wydatkowania na rok 2023.  

Następny slajd – wykres słupkowy, obrazuje subwencję oświatową (czyli środki otrzymane                 

z Budżetu Państwa) oraz wydatki. Obserwujemy tutaj, że wzrost subwencji rok do roku wyniósł 

około 450.000,00 zł, a wydatki wzrosły o bez mała 2.900.000,00 zł. Burmistrz powiedział,                    

że wydatki, które ponosimy, w sposób znaczący przekraczają kwotę subwencji, ale jest to rzecz 

naturalna, ponieważ subwencja nie obejmuje niektórych zadań, do których zobowiązany jest 

samorząd. Koszty związane z utrzymaniem jednostek oświatowych z roku na rok są wyższe.             

Wzrost subwencji jest mniejszy niż wzrost wydatków. 

Kolejne zestawienie przedstawia liczbę uczniów/dzieci w latach szkolnych 2022/2023                                  

i 2023/2024. Jeżeli chodzi o przedszkolaków – ich liczba w tym roku szkolnym  jest mniejsza 

o 3 osoby, natomiast jeżeli chodzi o uczniów szkół podstawowych, różnica jest większa,                         

w tym roku szkolnym – mamy 50 uczniów mniej niż przed tym rokiem. Burmistrz dodał,                       

że mamy około 50 przedszkolaków nie ujętych w tym wykazie, ponieważ uczęszczają                           

do przedszkoli poza terenem naszej Gminy.        

Pan Burmistrz przedstawił procentowe wskaźniki wyników egzaminów szkolnych klas ósmych 

w minionym roku szkolnym, w poszczególnych szkołach z podziałem na przedmioty: język 

polski, matematyka i język angielski. W ostatnich latach obserwujemy wysokie wyniki szkoły 

osieckiej, szczególnie przy języku angielskim widać duże dysproporcje. Burmistrz powiedział, 

że warto się konsultować i wymieniać doświadczenia.  
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W minionym roku szkolnym, we wszystkich naszych jednostkach, kontrola nadzoru 

pedagogicznego nie wydała żadnych zaleceń. 

Jeżeli chodzi o bieżące utrzymanie, remonty i działania inwestycyjne w zestawieniu lat                   

2019-2023 dla Zespołu Szkół w Świerczynie oraz dla Zespołu Szkół w Kąkolewie ponieśliśmy 

wydatki około 1.500.000,00 zł, w Zespole Szkół w Osiecznej  te wydatki osiągnęły wartość 

rzędu 650.000,00 zł. Pan Burmistrz zapowiedział, że w przyszłorocznym budżecie zaproponuje 

przeznaczenie kwoty niemniejszej niż 500.000,00 zł na remont obiektu Zespołu Szkół                             

w Osiecznej.   

Prezentacja informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023 stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podziękował Panu Burmistrzowi i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Wspomniał, że niedawno w Zespole Szkół w Osiecznej odbyło się posiedzenie Komisji.                     

Stwierdziliśmy, że szkoła oferuje dobre warunki nauki. Pani Dyrektor oprowadziła nas                        

po szkole oraz „zdradziła” jakie są najpilniejsze potrzeby, także będziemy wspierać propozycję 

Pana Burmistrza  o przekazaniu nadkładów finansowych na remont tej szkoły.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał o wzrost kosztów utrzymania jednostek oświatowych – jest on na poziomie prawie 

3.000.000,00 zł.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że dużą kwotą wzrostową są: 

− koszty dowozów uczniów do szkół, rok do roku jest bardzo duża różnica w wysokości 

tych stawek. Teraz mamy stawkę około 9,00 zł za 1 km, wcześniej stawka ta wynosiła 

około 4,00 zł z 1 km, 

− opłaty za media, 

− dodatkowe oddziały w przedszkolach, które zapewniają opiekę w wymiarze powyżej                       

5 godzin dziennie, 

− dopłaty do obiadów szkolnych, przez lata ten koszt w 100% ponoszony był przez 

rodziców, jednak wg wymogów prawnych samorząd musi zrealizować w tym swój 

udział, w skali roku jest to około 200.000 zł, 

− koszty związane z inwestycjami i remontami. Zmodernizowano nawierzchnie boisk, 

kończymy montaż paneli fotowoltaicznych w Świerczynie oraz Kąkolewie. 

Suma tych jednostkowych kwot daje nam taki wynik.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dopytał, czy fotowoltaika wliczona jest w te koszty. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że ma nadzieję, że tak.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał o zapowiedzianą wyżej kwotę 500.000,00 zł.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Osiecznej Pani Beata Zborowska: 

Opowiedziała o najważniejszych potrzebach m.in, że wymianie podlega instalacja CO,                      

że po wymianie oświetlenia istnieje konieczność odmalowania korytarzy i klatki schodowej – 

ostatnie malowanie było w 2013 r., kolejną potrzebą jest wymiana wykładzin, ponieważ 

niektóre z nich pamiętają jeszcze lata 80.     

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że wszyscy dyrektorzy (jak co roku) złożyli materiały planistyczne na rok przyszły. 

Wiadomym jest to, że wszystkich oczekiwań nie jesteśmy w stanie spełnić i pewne 

ograniczenia kwot nastąpią.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddał głos Pani Alinie Żalik. 

Była Dyrektor Zespołu Szkół w Kąkolewie Pani Alina Żalik: 

Na wstępie podziękowała za współpracę.  

Informowała, że dużo remontów w szkole w Kąkolewie realizowane jest własnym sumptem. 

Następnie odniosła się do wypowiedzi Pana Burmistrza dotyczącej wyników egzaminów                  

oraz do tego, co usłyszała 20 października podczas Rady Pedagogicznej. Zwróciła uwagę                       

na to, że wśród populacji uczniów są uczniowie, którzy wymagają dodatkowego wsparcia. 

Dobrze jest, jak przez lata nic się nie dzieje i utrzymany jest pewien poziom. Jednak szkoła                      

w Kąkolewie doświadczyła ostatnio sytuacji, w której na 3 klasy ósme – wśród 70 dzieci było 

38% uczniów ze specyficznymi i specjalnymi potrzebami edukacyjnymi. Pani Dyrektor uważa, 

że wszystko zostało zrobione dobrze – na tyle, na ile przydzielone były godziny zajęć 

wyrównawczych, zajęć korekcyjno-kompensacyjnych, zajęć logopedii itp. Ta sytuacja                         

nie oznacza słabnącej tendencji Szkoły. Nie da się przyłożyć rocznika do rocznika. 

Pokazywanie takich cyfrowych statystyk nie do końca jest właściwe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przerwał Pani Dyrektor – mówiąc, że jesteśmy na sesji Rady Miejskiej, nie na Radzie 

Pedagogicznej. Pani odpiera zarzuty, których nikt tutaj nie słyszał – Pan Burmistrz wspomniał 

jedynie o imponujących wynikach szkoły w Osiecznej. O tym, że rocznik, rocznikowi się nie 

równa – wszyscy doskonale wiemy. Przedstawiamy jedynie wyniki egzaminów.   

Była Dyrektor Zespołu Szkół w Kąkolewie Pani Alina Żalik: 

Powiedziała, że boli ją to, iż przez ostatnie dwa lata (a nawet wcześniej) wnioskowane,                            

w ramach pomocy psychologicznej – pedagogicznej, godziny nie były takie, jakie wynikały                      

z potrzeb Szkoły.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Stwierdził, że jest zdziwiony tym, co usłyszał.  

Dodał, że ma prawo wyrażać swoją opinię i wyraził ją kilka dni temu członkom Rady 

Pedagogicznej w Kąkolewie i w Świerczynie. Burmistrz nie zgodził się z tym, że w sposób 

krzywdzący ocenia grono pedagogiczne. Powiedział, że arkusze organizacji roku we 

wszystkich placówkach, w naszej Gminie, kształtowane są według pewnych przyjętych reguł 

postępowania na poszczególne lata szkolne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że nie wyobraża sobie, żeby Pan Burmistrz, jako organ prowadzący, nie mógł 

wypowiadać opinii dotyczącej funkcjonowania oświaty. Pani Dyrektor też ma prawo mieć 

swoje zdanie i je wypowiadać, jednak taka wymiana poglądów powinna odbyć się                                        

na posiedzeniu komisji oświaty. 

Była Dyrektor Zespołu Szkół w Kąkolewie Pani Alina Żalik: 

Powiedziała, że to rozumie i chętnie zwróci uwagę na kilka rzeczy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zaprosił do kontaktu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że jeśli będzie wyrażona chęć – zorganizuje posiedzenie Komisji, by wymienić                

się poglądami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podziękował paniom dyrektor za przybycie. 

 

Przedstawicielki jednostek oświatowych opuściły salę obrad.  

 

Ad. 10. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.  



7 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

Ad. 11. Zapytania Radnych. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek:  

Przedstawił swoje zapytania – powiedział, że zbliża się kolejna dyskusja nad projektem budżetu 

Gminy Osieczna. Corocznie Burmistrz przedkłada Radzie Miejskiej Gminy Osieczna                           

do zaopiniowania projekt budżetu na rok następny. Począwszy od projektu budżetu na rok 2020 

– w zapisach projektu oraz w samym Budżecie Gminy Osieczna na dany rok wydatki Gminy 

przeznaczone na geodezję i kartografię są przedstawiane w dziale 710 Działalność Usługowa, 

w rozdziale 71012 Zadania z zakresu geodezji i kartografii, w paragrafie 4300 Zakup usług 

pozostałych, w kwocie 2.500,00 zł rok do roku, co zdaniem Pana Skowronka stanowi kwotę 

nieadekwatną do rzeczywistych wydatków. 

1) Pytanie - ile w roku 2022 Gmina Osieczna zleciła jednostkom wykonawstwa geodezyjnego 

następujących asortymentów prac geodezyjnych: 

a) map do celów projektowych, 

b) inwentaryzacji powykonawczych obiektów budowlanych, 

c) podziałów geodezyjnych, 

d) innych opracowań jeżeli takie były i za jaką ogólną kwotę w każdym asortymencie. 

2) Pytanie - ile w trzech kwartałach roku 2023 Gmina Osieczna zleciła jednostkom 

wykonawstwa geodezyjnego następujących asortymentów prac geodezyjnych: 

a) map do celów projektowych, 

b) inwentaryzacji powykonawczych obiektów budowlanych, 

c) podziałów geodezyjnych,  

d) innych opracowań jeżeli takie były i za jaką ogólną kwotę w każdym asortymencie. 

Zapytania Radnego Skowronka stanowią załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Na podstawie odpowiednich przepisów poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytanie                           

co Gminny Zakład Komunalny w Osiecznej robi z tworzącymi się na terenie oczyszczalni 

osadami ściekowymi. Czy wszystkie osady są zagospodarowywane na terenie oczyszczalni, 

czy Gminny Zakład Komunalny związany jest umowami z podmiotami zewnętrznymi                               

w tej materii – jeśli tak, to z jakimi podmiotami.  

Zapytanie Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Kąkolewa złożonej 

w związku z podejrzeniem bezprawnego ujawnienia danych osobowych oraz informacji 

dotyczących jego osoby przez pracownika lub pracowników Urzędu Gminy Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że Rada będzie głosować uchwałę, w której uznaje się skargę za bezzasadną.    

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

mieszkańca Kąkolewa złożonej w związku z podejrzeniem bezprawnego ujawnienia danych 

osobowych oraz informacji dotyczących jego osoby przez pracownika lub pracowników 

Urzędu Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LVI.400.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 października 2023 r.                              

w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Kąkolewa złożonej w związku z podejrzeniem 

bezprawnego ujawnienia danych osobowych oraz informacji dotyczących jego osoby przez 

pracownika lub pracowników Urzędu Gminy stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. Chętnych nie było.  

Przewodniczący powiedział, że na wspólnym posiedzeniu komisji zaproponował,                                  

aby podwyżka podatków, którą Pan Burmistrz zaproponował na poziomie 12%, była na 

poziomie 10%. Poinformował, że jego propozycja nie uzyskała akceptacji Państwa Radnych,              

w związku z czym będzie głosował przeciwko tej uchwale oraz uchwale ustalającej stawki 

podatkowe od środków transportowych.       

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 3, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta powyższym stosunkiem głosów.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie stawek podatku                                 

od nieruchomości na 2024 rok stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LVI.401.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 października 2023 r.                              

w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok stanowi załącznik nr 13                                    

do niniejszego protokołu. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania do projektu tej uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta powyższym stosunkiem głosów.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości na 2024 rok stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LVI.402.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 października 2023 r.                              

w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na 2024 rok stanowi załącznik nr 15                                   

do niniejszego protokołu. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania do projektu tej uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 12, przeciw – 3, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta powyższym stosunkiem głosów.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wysokości rocznych stawek 

podatku od środków transportowych stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LVI.403.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 października 2023 r.                              

w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych stanowi załącznik 

nr 17 do niniejszego protokołu. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Osieczna                                           

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy                      

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie programu współpracy 

Gminy Osieczna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2024 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LVI.404.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 października 2023 r.                              

w sprawie programu współpracy Gminy Osieczna z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Leszczyńskiego zadania 

publicznego w zakresie zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi  

na terenie gminy Osieczna w ciągu dróg powiatowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu 

Leszczyńskiego zadania publicznego w zakresie zarządzania przystankami komunikacyjnymi 

zlokalizowanymi  na terenie gminy Osieczna w ciągu dróg powiatowych stanowi załącznik                   

nr 20 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LVI.405.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 października 2023 r.                              

w sprawie przejęcia od Powiatu Leszczyńskiego zadania publicznego w zakresie zarządzania 

przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi  na terenie gminy Osieczna w ciągu dróg 

powiatowych stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna                         

na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddał głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak:  

Powiedziała, że autopoprawki Burmistrza dotyczą wprowadzenia dwóch zadań: 

− modernizacji pneumatycznej tłoczni ścieków sanitarnych w Kąkolewie, 

− kompleksowego przygotowania wniosku w ramach programu Fundusze Europejskie 

dla Wielkopolski na lata 2021-2027. Działanie 6.7 Edukacja przedszkolna, 

podstawowa oraz kształcenie zawodowe.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał o modernizację pneumatycznej tłoczni – co to za zadanie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że z Kąkolewa ścieki tłoczone są do Osiecznej rurociągiem, do tego niezbędna 

jest tłocznia „Guliwer”, która pracuje już kilkanaście lat i jest konieczność jej modernizacji. 

Problem pojawia się podczas większych opadów, mamy słuszne protesty mieszkańców. 

Musimy tę sytuację unormować.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podziękował za informację i poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawek.  

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 
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Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia wniesionych propozycji autopoprawek                    

do uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2023 rok stanowi 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2023 rok stanowią załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Powiedziała, że zmiany w uchwale budżetowej dotyczą przesunięć pomiędzy podziałkami 

klasyfikacji budżetowej po stronie wydatków o charakterze porządkującym, wprowadzenia 

zadań pn.: 

− „Modernizacja pneumatycznej tłoczni ścieków sanitarnych w Kąkolewie” na kwotę 

300.000,00 zł, 

i w Funduszu Sołeckim: 

− w Jeziorkach: „Budowa zadaszenia przy świetlicy” na kwotę 2.526,22 zł, 

− w Kątach: „Urządzenie boiska sportowego przy świetlicy wiejskiej” na kwotę 

19.956,48 zł, 

 

Salę obrad opuścił Pan Radny Robert Skrzypek. 

 

oraz zwiększenia wydatków na zadaniach pn.: 

− „Doposażenie istniejących na terenie Gminy placów zabaw w elementy zabawowe                 

dla dzieci” na kwotę 56.300,00 zł, 

− „Zakup i objęcie udziałów w Spółce” na kwotę 200.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rozpoczął głosowanie w sprawie podjęcia uchwały z przyjętymi wcześniej autopoprawkami. 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2023 rok stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LVI.406.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 października 2023 r.                            

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2023 rok stanowi załącznik                          

nr 25 do niniejszego protokołu. 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2023-2028. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddał głos Pani Skarbnik. 

 

Na salę obrad powrócił Pan Radny Robert Skrzypek. 

 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak:  

Powiedziała, że autopoprawki do WPF dotyczą autopoprawek do projektu budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania, ponieważ pytań nie zgłoszono, Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie autopoprawek.  

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia wniesionych propozycji autopoprawek                        

do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 

2023-2028 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
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Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2023-2028 stanowią załącznik                         

nr 27 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rozpoczął głosowanie nad podjęciem uchwały z przyjętymi autopoprawkami. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2023-2028 stanowi załącznik nr 28                               

do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LVI.407.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 października 2023 r.                             

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2023-2028 

stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Ad. 20 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego - budowa drogi dla rowerów w ciągu DK nr 12                       

od granicy m. Leszna do Kąkolewa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania do projektu tej uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych. 

Wynik głosowania: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia                                     

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - budowa drogi dla 

rowerów w ciągu DK nr 12 od granicy m. Leszna do Kąkolewa  stanowi załącznik nr 30                                

do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr LVI.408.2023 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 26 października 2023 r.                             

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego - budowa drogi dla rowerów w ciągu DK nr 12 od granicy m. Leszna                                 

do Kąkolewa stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

Ad. 21. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, kto chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Zabrał głos w sprawie remontu drogi Wojnowice – Zgliniec.  

Jak wiadomo pierwszy odcinek tej drogi został już wyremontowany. Teraz mieszkańcy pytają, 

czy drugi odcinek zostanie wykonany do końca tego roku, czy w roku następnym.    

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że 30 maja pytał o remont drogi na Ustroniu. Wtedy Pan Burmistrz zapewnił,                        

że do końca tego roku, najgorszy odcinek tej drogi zostanie odremontowany.                                

Następnie przypomniał o prośbie, Pana Sołtysa z Kleszczewa, dotyczącej remontu drogi                                        

w Kleszczewie.   

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zapytał, kiedy naprawiane będą place zabaw, bo po sezonie letnim niektóre elementy                             

są poluzowane.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Poprosił o informacje dotyczące Ogólnopolskiej Karty Seniora oraz dopytał o realizację 

programu „Korpus Wsparcia Seniorów”, związanego z zakupem opasek monitorujących dla 

seniorów. 
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Poinformował, że dotarł do niego niepodpisany projekt uchwały w sprawie zakazu 

wykorzystywania Górotworu pod powierzchnią Gminy dla magazynowania sprężonego CO2 

wraz z domieszkami. 

Ad. 22. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział na zapytanie: 

1) Pana Wiceprzewodniczącego Mirosława Forszpaniaka, że wykonywane są przeglądy 

placów zabaw w ramach, których dokonywane są naprawy, ale nasza brygada ma dużo 

pracy i nie jest w stanie być wszędzie. Pan Burmistrz dodał, że cieszyłby się, gdyby                        

w ramach społeczności lokalnej powstała inicjatywa – może wystarczy „przykręcić 

jedną śrubkę”, albo uświadomić młodzież, by nie korzystała z urządzeń 

przystosowanego dla kilkulatków,   

2) Pana Przewodniczącego Romana Lewickiego jeżeli chodzi o: 

− program „Korpus Wsparcia Seniorów” jest on w realizacji – zainteresowanie 

seniorów jest umiarkowane, 

− Ogólnopolską Kartę Seniora to podczas uroczystości wręczania w CKiB 

obecnych było ponad sto osób. Mamy 500 sztuk takich kart – do wyczerpania 

tej liczby, każdy uprawniony mieszkaniec Gminy może zgłosić się do Ośrodka 

Pomocy Społecznej i złożyć wniosek. Karta uprawnia posiadaczy do 

korzystania ze zniżek w różnych instytucjach. Realizacja tego zadania 

kosztowała nasz Samorząd około 7.300,00 zł.    

3) Pana Radnego Zbigniewa Forszpaniaka odnośnie remontu drogi – Burmistrz 

przypomniał, że były różne meandry rozwiązań. Ten drugi odcinek miał być 

realizowany przez ekipę Pana Starosty (Zarządu Dróg Powiatowych). Później 

odstąpiono od tego pomysłu i Pan Starosta wystąpił o dofinansowanie na realizację 

tego przedsięwzięcia, to dofinansowanie otrzymał. Teraz potrzebna jest umowa, która 

potwierdzi fakt pozyskania środków zewnętrznych. Następnie trzeba ogłosić przetarg  

i wyłonić wykonawcę, który będzie miał określony czas na realizację tego zadania.                 

W tym roku nie ma szans na zrealizowanie tego etapu. Burmistrz poprosił                                       

o uspokojenie pytających. Wszystko jest na dobrej drodze, 

 

Salę obrad opuściła Pani Radna Renata Helińska. 

 

4) Pana Radnego Roberta Skrzypka – mówiąc, że te zadania są wpisane w tegoroczne 

działania. Wyjaśnił dlaczego zaistniała potrzeba przesunięcia remontu wspomnianego 

odcinka drogi Ziemnice – Ustronie i zadeklarował, że jeśli pogoda pozwoli                                          

z początkiem listopada rozpoczniemy te działania. Tak samo będzie w Kleszczewie. 

Te remonty postaramy się zrealizować równolegle.   

 

Salę obrad opuścił Pan Radny Mariusz Mikołajczak. 

 

Na zakończenie Pan Burmistrz informował, że pojawił się ranking Wspólnoty - pisma, które 

kierowane jest do samorządów. Był to tzw. ranking inwestycji samorządów, który obejmował 

nakłady inwestycyjne poszczególnych samorządów w trzech latach 2020, 2021 i 2022.                           

Na tle tego rankingu nasz Samorząd nie wypadł najgorzej – można sobie poczytać. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Dopytał o to, w jakiej odległości od drogi powstanie ścieżka rowerowa Kąkolewo – Leszno.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad zastrzega sobie, licząc                 

od osi jezdni, co najmniej 12,5m. Ścieżka na pewno bliżej niż te 12,5m nie powstanie, bo takiej 
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zgody na usytuowanie nie będzie.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Powiedział, że nie może zrozumieć tego, że są pieniądze na ścieżkę rowerową przy drodze 

krajowej, a nie można się „doprosić” ścieżki Kąty – Wojnowice – Osieczna. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Poprosił Pana Radnego, aby uwzględnił to, że mamy różnych właścicieli. Jeśli chodzi                               

o DK nr 12 to właścicielem jest Generalna Dyrekcja, czyli można powiedzieć Premier, a jeśli 

chodzi o drogę wojewódzką nr 432 to właścicielem jest Marszałek Województwa 

Wielkopolskiego – Urząd Marszałkowski. Kolejnym kluczem jest tutaj liczba ludności.  

Ad. 23. Zakończenie obrad LVI sesji Rady.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podziękował wszystkim zgromadzonym za uczestnictwo. Z powodu wyczerpania porządku 

obrad zakończył LVI sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

 

 

 

    Protokołowała                                                       Przewodniczący obrad 

  

   Marta Skorupka                                                                       Roman Lewicki
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